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「改變本相，成就未來」，當中的「本」與「未」二字有一個細微共通點，

就是有較短一橫。只要稍作改動，改變它的位置，結果便不同。

無論是服務使用者或社會大眾，只要願意作出改變，都可以創造不一樣的

未來。選擇不同的角度、態度和位置，或會發現意料以外的美善。接納、

關懷和支持，是共融社會的快樂因子。

In the tag line“Change the Present for a New Future”, there is a subtle 

point between the two Chinese characters“本”(Present) and“未” 

(Future). Simply by changing the location of the short horizontal stroke, 

it becomes a new character.

Changes may bring a totally different future, no matter for our service 

users or people in the community. Adopting a new perspective, attitude 

and position, one will be able to discover the unexpected good deeds; 

and acceptance, care and support – these are the attributes that 

change our society to become more inclusive.
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